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PROTOKÓŁ NR 11/2021 
z połączonego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Komisji Gospodarki,  

Komisji Społecznej, Komisji Finansów 
w dniu 24.11.2021 r.  

 
 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Projekt budżetu miasta Bierunia na 2022 rok i Wieloletnia Prognoza Finansowa miasta Bierunia na 

lata 2022-2027. 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga otworzył połączone posiedzenie komisji stałych. 
Poinformował, że na podstawie podjętej uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej miasta Bierunia zostało zwołane posiedzenie.  
Na podstawie listy obecności stwierdził, że liczba obecnych na Sali Radnych pozwala na prawomocne 
obradowanie. Zapytał czy wszyscy Radni otrzymali materiały wraz z zawiadomieniem i czy wnoszą 
uwagi.  Radni nie zgłosili uwag do otrzymanego materiału i porządku posiedzenia. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał wszystkich Gości, Radnych Rady Miejskiej oraz przekazał, iż 
dalsze prowadzenie obrad poprowadzi Przewodniczący Komisji Finansów Edward Andrejczuk. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów również przywitał wszystkich obecnych uczestników posiedzenia  
i poinformował o sposobie prowadzonej dyskusji w przedmiotowym temacie. 
 
Ad2 
Skarbnik Miasta Dorota Przybyła szczegółowo przedstawiła i omówiła projekt budżetu miasta 
Bierunia na rok 2022 wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową miasta Bierunia na lata 2022-2027. 
 
Do połączonego posiedzenia komisji dołączył Radny Jarosław Mokry. Od tej chwili w połączonym 
posiedzeniu uczestniczy 14 Radnych.  
 
W trakcie dyskusji dotyczącej dochodów głos zabrali Radni: Natalia Grosman, Barbara Panek-Bryła, 
Piotr Świerkosz, Przewodniczący Rady Miejskiej, Przewodniczący Komisji Finansów, 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Wróbel którzy poruszyli kwestie m. in.: działu 756 – 
dochodów z podatków zaplanowanych wg stawek proponowanych przez Pana Burmistrza w 
projektach uchwał, działu 801 – dochodów za np. sklepiki szkolne, stawki wynajmu za te 
pomieszczenia, dochodów z wynajmu hal sportowych, rozdziału 700 – ilości planowanej sprzedaży 
mieszkań, inicjatywy sprzedaży, stawek z dochodów  
z kultury fizycznej z najmu i dzierżawy, ukrytych bądź planowanych podwyżek, poziomu dochodów  
w normalnym trybie funkcjonowania, dokonanych analiz, możliwości, rozwiązań poszukiwanych na 
etapie projektowania budżetu, analiz wprowadzenia w pewnych strefach opłaty parkingowej, analiz 
opłat za parkowanie w centrum, wprowadzenia dodatkowych opłat za miejsca parkingowe, 
podniesienia bądź zlikwidowania obecnej opłaty parkingowej, mandatów za brak biletu 
parkingowego, rozszerzenia strefy parkingowej, bezpłatnego parkowania, analizy opłaty za dobo-
chłodnię domu pogrzebowego przy ul. Soleckiej 
 
Skarbnik Miasta oraz Zastępca Burmistrza udzielili odpowiedzi oraz wyjaśnień. 
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Podczas dyskusji dotyczącej wydatków głos zabrali Radni: Przewodniczący Rady Miejskiej, Jarosław 
Mokry, Barbara Panek-Bryła, Piotr Świerkosz, Maria Sitko, Natalia Grosman, Przewodniczący 
Komisji Finansów, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady Miejskiej którzy 
poruszyli kwestie dotyczące m. in.: miejsca wzrostu wydatków BOSiR-u, cenników BOSiR-u, 
zmniejszenia składki w ramach metropolii na świadczenie usług w zakresie transportu zbiorowego, 
kosztów oraz utrzymania standardu świadczenia usług na obecnym poziomie, środków na plan 
adaptacji do zmian klimatu, rezygnacji z Jarmarku Bożonarodzeniowego, wakacji dla dzieci, 
finansowania orkiestry KWK „Piast”, podsumowania planowanych wydarzeń, mechanizm działu 710, 
planowanych w 2022 r. wydatków na miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, obiektów 
sportowych, wynajmu hal po kosztach, zmian w cennikach na obiektach, doprecyzowania wydatków 
środków z działu 750-85, określenia obecnego zakresu obowiązków Bieruńskiego Centrum Usług, 
przeprowadzenia analizy w zakresie ograniczenia funkcjonowania Straży Miejskiej, powodu rezygnacji 
z festynów dzielnicowych, kosztów Nocy Świętojańskiej, jakości a nie ilości wydarzeń, wprowadzenia 
karty mieszkańca Bierunia, oświetlenia ulic, placów i dróg, energii elektrycznej, różnicy zwiększenia 
wydatków od wpływów Przeciwdziałaniu Alkoholizmowi, rozdziału 80-149 i 80-150 środków  
z subwencji zewnętrznej, wydatków bieżących, podwyżek i wzrostów, dołączenia BOSiR-u do 
szczegółowych planów finansowych Bieruńskiego Muzeum, BOK-u, szczegółowych wydatków Rady 
Miejskiej, uwzględnienia dotacji żłobków. 
 
W powyższych kwestiach odpowiedzi udzielili Skarbnik Miasta oraz Burmistrz Miasta.  
Przewodniczący Komisji Finansów podsumował dotychczasową dyskusję, następnie Skarbnik Miasta 
przeszła do omawiania Inwestycji.  
 
W czasie dyskusji Radni Piotr Świerkosz, Przewodniczący Rady Miejskiej, Barbara Panek-Bryła, 
Agnieszka Demska-Furgał, Natalia Grosman, Przewodniczący Komisji Finansów, Jarosław Mokry,  
poruszyli zagadnienia związane m. in. z: koniecznością zakupu samochodu dla Straży Miejskiej, 
przygotowania analizy sposobu funkcjonowania Straży Miejskiej i ewentualnych oszczędności, 
postępem realizacji projektów „ciąg pieszy za Kopcem” oraz oświetlenie na ul. Mlecznej, 
zakwalifikowaniem wydatków na wykonanie alejek na cmentarzu, uszczegółowieniem projektu 
dotyczącego modernizacji obiektów rekreacyjnych na terenie Gminy Bieruń, zakupem gruntów, 
zadaniem wykonania III etapu parkingu przy ul. Węglowej, wysokością kwoty dyspozycyjnej na 
wprowadzenie nowych zadań, możliwością zgłoszenia w ramach Polskiego Ładu zadania rekultywacji 
Paciorkowców, wstępną kalkulacją utrzymania danej inwestycji, możliwością i przygotowaniem do 
aplikowania o środki zewnętrzne w nowych perspektywach finansowych, zakresem wydatków 
majątkowych dotyczących modernizacji energetycznej budynków użyteczności publicznej w Gminie 
Bieruń oraz termomodernizacji budynków gminnych, różnicy zakresów przygotowania tych 
inwestycji, wyszczególnieniem lokali dla których mają być zakupione piece, możliwości złożenia 
wspólnego wniosku do Nowego Ładu z części Staro i Nowo Bieruńskiej, niewykorzystaniem szans  
w zakresie możliwości pozyskania środków zewnętrznych, Polskim Ładem, założeniami 
inwestycyjnymi z Polskiego Ładu w WPF albo w planowanych wydatkach majątkowych, rezerwy 
środków. 
 
W trakcie dyskusji obrady opuścił Przewodniczący Komisji Finansów. Od tej pory na Sali obecnych 
jest 13 Radnych. Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Wróbel została wyznaczona do 
prowadzenia dalszych obrad. 
 
Odpowiedzi na powyższe zagadnienia udzielili: Skarbnik Miasta, Burmistrz Miasta oraz Zastępca 
Burmistrza. 
 
Kontynuując dyskusję Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zabrała głos w sprawie: inwestycji na  
ul. Domy Polne, zadań dodatkowych m. in. Starówka, parking przy ul. Licealnej, brakujących zadań  
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w budżecie na ul. Granitowej dojazd do bloku nr 5, drogi od Stołówki do sklepu Lewiatan i Multimed, 
projektów na ul. Sadowej, ul. Soleckiej i ul. Jastrzębiej. 
 
Do posiedzenia dołączył Przewodniczący Komisji Finansów, który poprowadził dalszą dyskusję.  
Od tej pory na Sali obecnych jest 14 Radnych. 
 
Radni Maria Sitko, Walenty Magiera odnieśli się do spraw związanych m. in. z: podziałem 
administracyjnym i przynależności Ścierni, składania wniosków i realizacji zadań w rejonie  
ul. Peryferyjnej, ul. Dębowej, remontem ul. Borowinowej, dokończeniem chodników na  
ul. Kamiennej, bezpieczeństwem mieszkańców, kanalizacji sanitarnej, oświetleniem na ul. Groblanej. 
 
Obrady opuścił Piotr Świerkosz oraz Dariusz Czapiewski. Od tej chwili na Sali obecnych jest 12 
Radnych. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów dokonał podsumowania dyskusji. 
 
Ad 3 
Przewodniczący Komisji Finansów po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji. 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Arleta Urbańczyk 
      
 

Przewodniczący Rady Miejskiej   
 

Marcin Nyga 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji Finansów 
 

Edward Andrejczuk 
 

  


